

Referat fra møte i Utstillingskomitèen, Halland Camping 08.08.2015

Tilstede: Anne Lise Nygaard, Anne Kristine Brovold, Wenche Tangen, Tone Hindenes

1. Innkalling

- Godkjent

2. Referent:

- Tone Hindenes

3. Organisering og ansvar:

- Anne Lise Nygaard – Utstillingsleder
 - kontakt med styret
 - kontakt med klubbkontakter ifm arrangement
- Wenche Tangen – Kasserer
 - økonomiansvarlig for utstillinger
 - løpende regnskap for hver utstilling
 - utbetalinger ifm arrangementer
- Anne Kristine Brovold – Sted/lokalansvarlig
 - finne utstillingsplasser/lokaler og gjøre avtaler med disse
- Tone Hindenes – Sekretær
 - kontrakter med dommer/ringpersonell
 - Dogweb
 - katalog og påmelding

4. Evaluering Misvær

- Feil rekkefølge i katalog skyldes en blanding av påmelding på web og manuell, samt uerfarenhet av bruk av dogweb. Nå kommer alle påmeldinger på dogweb og dette er blitt rettet opp i.

Utstillingskomitèen har ikke fått noen klager fra ringpersonell vedr. katalog/kritikker eller noe annet. Datasystemet vedr. kritikkskjema har vi nå fått kontroll på.

- Utstillingskomitèen har kommet fram til at minstekravet til dommerovernatting skal være motell/hotell hvor frokost er inkludert, samt renhold og sengetøy
- Utstillingskomitèen har kommet fram til at alle dommere/ringpersonell skal få tilsendt reiseregning i god tid før utstillingen slik at disse kan leveres ferdig utfylt ved arrangementets slutt. Penger kan utbetales kontant eller via konto etter avtale på forhånd. Utenlandske dommere som vil ha en annen valuta enn NOK får penger overført til konto etter arrangement.
- Fordeling av inntekter fra kiosk og lotteri på utstillinger skal være 60 % til klubbkontaktens kassabeholdning og 40% til Nssk's utstillingskasse v/kasserer. Fra Misvær har vi fortsatt ikke fått oversikt over utgifter og inntekter ifm kiosk og loddsalg.

Utstillingskomitèen ønsker å ha kontroll på økonomien på hvert arrangement for å sørge for at vi går med overskudd fremover. Dette i henhold til GF vedtak 2015 hvor man forpliktet seg til å ha økt fokus på økonomi.

5. Utstilling Halland

- regnskap for utstillingen legges fram på neste møte
- Veldig fornøyd med ringsekretær Magnus Husby og skriver Marte Sofie Åsbølmo
- neste gang må vi ha Barn & Hund i pause mellom Hanner og Tisper, slik at det blir nok publikum til deltagerne
- Loddtrekning flyttes fram til pausen
- Vi ønsker ett tett og nært samarbeid med klubbkontakter på steder hvor utstillinger arrangeres, også når det gjelder valg av sted/lokaler. Vi ønsker å takke klubbkontakt i Trondheim, Elisabeth Whære for en flott innsats ifm utstillingen på Halland.
- Klubbkontakter på stedet må orientere seg om hvem som har veterinærvakt, samt informere disse og informere mattilsynet om hvor og når utstillingen finner sted.
- Trondheimsutstillingen for 2016 skal ønskes flyttet til Storsand Camping, nær Leangen i Trondheim
- Vinny Olafsen og Henriette Rindal har tatt på seg oppgaven med å lage en utstillingmal som kan sendes til klubbkontaktene før hvert arrangement.

6. Valpe og Veteranshow i Oslo

- Dommer er på plass, men Wenche undersøker vedr ringsekretær og skriver.
- Anne sjekker at vi har avtale om lån av plass, eller om den evt. må flyttes.
- Det er søkt om førpremier fra Royal Canin, svar ventes ila 2 uker.
- Wenche sjekker alt vedrørende rosetter til utstillingen

7. Juleutstilling

- Ved kontakt med Tomb Jordbrukskole i Råde fikk vi beskjed om at de hadde varslet den gamle utstillingskomitèen om at vi ikke lenger kan låne gymsalen til utstillinger pga allergi hos elever. Vi ser etter nye lokaler, leie av et billig lokale i Drammen er foreslått, Anne Kristine undersøker.
- Dommer som var satt opp til juleutstillingen mangler kontrakt, dette er nå ordnet og reiseregning er sendt.
- Det er søkt om førpremier hos Royal Canin
- Det må skaffes ringsekretær og skriver til juleutstillingen, vi avventer først lokaler og finner noen i nærheten for å spare klubben for utgifter.

8. Utstillinger 2016

- 7 Mai – Ålesund (motsatt dag enn NKK Ålesund) Klubbkontakt vil bli forespurt vedr egnede lokaler. Dommerkontrakt foreligger med Jane....., vi vil holde jevnlig kontakt med henne og sende info og reiseregning, samt avtale betalingsmåte i god tid.
- Juni – Hovedutstilling. Må sannsynligvis flyttes fra Rena pga manglende klubbkontakt i området. Alternativer sjekkes opp, både mtp dato og sted. Dommerkontrakt med Denise Rowan foreligger, her vil vi også sende info, reiseregning og avtale betalingsmåte i god tid.
- 28 august – Storsand Camping, her foreligger det ingen dommerkontrakt. Utstillingskomitèen jobber med saken.
- November – Juleutstillingen. Vi vil prøve å flytte juleutstillingen til samme helg som Dogs4All på Lillestrøm. Vi har begynt arbeid med å finne dommer til denne utstillingen.

9. Eventuelt:

- Utstillingskomitèen ønsker å sende ut et offisielt takkebrev til hver og en som bidrar med gavepremier og hjelp til utstillinger
- Utstillingskomitèen ønsker å ha en åpen linje i forhold til å informere medlemmene om hva som skjer og vil derfor lage et sammendrag etter hver utstilling som vi ønsker skal trykkes i bladet sammen med utstillingsresultater, bilder og dommerkommentarer.

- Alle referat fra utstillingskomitèens møter skal offentligjøres på websiden til klubben
- Vi vil bruke PM til utstillinger til å informere om f.eks fellesgrilling, Barn & Hund, Lotteri etc.
- Utstillingskomitèen er her for medlemmene og ønsker gode innspill og forslag som kan fremme fellesskapsfølelsen og øke medlemmers kunnskap om rasen og utstilling generelt. Eksempelvis handlerkurs ifm utstilling, pelsstellkurs etc etc.

Neste møte: Webmøte etter Valpe og Veteranshowet

Utstillingskomitèen vil ha løpende korrespondanse via nett.